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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον  κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: «Χορήγηση οικονομικής ενίσχυσης στις Ιατρικές Σχολές της 
χώρας για τη διενέργεια ελέγχων για τον κορονοϊό» 

Ενώπιον της «μείζονας παγκόσμιας υγειονομικής κρίσης της εποχής μας», ο 

Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας καλεί τις χώρες να κάνουν tests ανίχνευσης 

του κορονοϊού. Η στρατηγική για τον περιορισμό της νόσου, με τον εντοπισμό 

των ανθρώπων με τη λοίμωξη και την ταχεία απομόνωσή τους, εξακολουθεί να 

είναι η καλύτερη προσέγγιση, δήλωσε ο επικεφαλής του Π.Ο.Υ Τέντρος 

Αντανόμ Γκεμπρεγεσούς. Ο Π.Ο.Υ καλεί όλες τις χώρες να ενισχύσουν τα 

προγράμματα των ελέγχων τους εκτιμώντας ότι είναι ο καλύτερος τρόπος για 

να επιβραδύνουν την εξέλιξη της πανδημίας. «Έχουμε ένα απλό μήνυμα προς 

όλες τις χώρες - να κάνετε tests», όπως χαρακτηριστικά είπε. Όσο πιο ευρέως 

γίνονται tests σε μια χώρα, τόσο περισσότερα από αυτά τα πιο ήπια 

κρούσματα θα εντοπιστούν.  

Η Ελλάδα, σε αντίθεση με άλλες προηγμένες χώρες, έχει υιοθετήσει τη 

στρατηγική της διενέργειας του μικρότερου δυνατού αριθμού ελέγχων. Οι 

επιστήμονες συμφωνούν ότι ένας μεγάλος αριθμός - πιθανώς μια μεγάλη 

πλειοψηφία - όλων των κρουσμάτων κορονοϊού δεν θα καταγραφεί ποτέ στα 

επίσημα στοιχεία επειδή τα περιστατικά δεν ήταν αρκετά σοβαρά για 

νοσοκομειακή περίθαλψη. Είναι ασαφές μέχρι τη στιγμή αυτή αν η επιλογή 

αυτή υπαγορεύτηκε από επιστημονικούς ή οικονομικούς λόγους.  

Ταυτόχρονα, το υπουργείο Υγείας στέλνει «δώρο» εκατομμυρίων ευρώ στον 

ΕΟΠΥΥ ως επιχορήγηση για την «αποζημίωση ιδιωτικών θεραπευτηρίων - 

κλινικών, καθώς και ιδιωτών για την πραγματοποίηση κλινικού και 

εργαστηριακού ελέγχου. Η παραπάνω διαπίστωση ενισχύεται και μέσω της 

δαπάνης ύψους 30 εκατομμυρίων ευρώ από το υπουργείο Υγείας προς τον 

ΕΟΠΥΥ και αφορά: «Επιχορήγηση του Εθνικού Οργανισμού Παροχής 

Υπηρεσιών Υγείας (Ε.Ο.Π.Υ.Υ.) για την αντιμετώπιση δαπανών αποζημίωσης 

ιδιωτικών θεραπευτηρίων –κλινικών, καθώς και ιδιωτών για την 
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πραγματοποίηση κλινικού και εργαστηριακού ελέγχου, στο πλαίσιο της 

υλοποίησης μέτρων για την αποφυγή και τον περιορισμό της διάδοσης του 

κορωνοϊού», όπως αναφέρεται. 

Από την άλλη πλευρά, το επιστημονικό ιατρικό δυναμικό της χώρας, όπως 

εκπροσωπείται από τις Ιατρικές Σχολές των Πανεπιστημίων μας, καταθέτει τη 

διαθεσιμότητά του για την πραγματοποίηση όλων των ελέγχων που 

απαιτούνται. 

«Μην αφήσετε το επιστημονικό κεφάλαιο της χώρας σε αναγκαστικό 

παροπλισμό» αναφέρουν οι πρόεδροι όλων των Ιατρικών Τμημάτων της 

χώρας σε ανοιχτή επιστολή που απέστειλαν προς τον Πρωθυπουργό Κυριάκο 

Μητσοτάκη, ενώ ζητούν πόρους ώστε τα Πανεπιστήμια να συμβάλλουν στην 

αντιμετώπιση της πανδημίας του κορονοϊού. 

Στο πλαίσιο αυτό, ζητούν από την κυβέρνηση να επιχορηγήσει τα 

πανεπιστημιακά εργαστήρια των Ιατρικών Τμημάτων και των 

Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων και το πακέτο των 30 εκατομμυρίων ευρώ 

που εξαγγέλθηκε, να μην κατευθυνθεί αποκλειστικά στα ιδιωτικά εργαστήρια. 

Όπως επισημαίνεται στην ανοιχτή επιστολή, τα Ιατρικά Τμήματα της χώρας 

μπορούν να συμβάλλουν: 

 Στη διάγνωση του κορονοϊού σε ευρεία κλίμακα, πρωτίστως στους 

ανέργους και στους ανασφάλιστους, αξιοποιώντας τον πολύτιμο 

εξοπλισμό και την τεχνογνωσία τους, 

 Στην υποστήριξη προγραμμάτων ελέγχου της ανοσίας σε όσους έχουν 

νοσήσει, ώστε να μπορούν να επιστρέψουν άμεσα στην εργασία τους 

και στην κοινωνική δραστηριότητα. Το μέτρο αυτό αποτελεί την 

ασφαλέστερη επιστημονικά ενδεδειγμένη διαδικασία σταδιακής και 

ελεγχόμενης αποδέσμευσης από τον περιορισμό στο σπίτι, 

 Στην υποστήριξη προγραμμάτων για την παραγωγή φαρμάκων και 

διαγνωστικών τεστ για την διάγνωση της νόσου και την ανίχνευση 

αντισωμάτων σε συνεργασία με ελληνικές φαρμακευτικές εταιρείες, με 

ιδιαίτερη έμφαση και στην απασχόληση Ελλήνων επιστημόνων. 

     Σε συνέχεια των παραπάνω 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σκοπεύει να αναθεωρήσει την χρηματοδότηση των ιδιωτικών 

μεγαλο-κλινικαρχών και να χορηγήσει τα διαθέσιμα 30 εκατομ. 

Ευρώ στις 7 Ιατρικές Σχολές της χώρας για τη διενέργεια των 

ελέγχων; 



2. Σκοπεύει η κυβέρνηση να συνεχίσει την απαξίωση των Ιατρικών 

Σχολών της χώρας συνεχίζοντας να κωφεύει στο αίτημά τους; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάρκου Κώστας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μουζάλας Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Παππάς Νικόλαος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φίλης Νικόλαος 

Χρηστίδου Ραλλία 

                           


